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5282 CERKNO 

 

 

Datum: 16.3.2021 

 

 

Z A P I S N I K 
 

14. redne seje sveta KS Cerkno, ki je bila 9.3.2021 v prostorih Občine Cerkno. 

 

Prisotni: predsednik Vid Lahajnar, Danilo Sedej, Marko Obid, Saša Cvek, Borut Eržen, Jože 

Močnik, Andraž Drešček. 

Opravičeno odsotni: Andrej Valentinčič, Aleš Tušar. 

Ostali prisotni: Valerija Močnik.                              

 

Predsednik Vid Lahajnar, ki je uvodoma pozdravil navzoče ter predlagal naslednji  

 

dnevni red: 

 

1. Sprejem zapisnika 13. redne seje z dne 15.12.2020.  

2. Rekonstrukcija poslovilne vežice Cerkno. 

3. Nepremičnine v lasti KS Cerkno. 

4. Pobude in vprašanja. 

 

AD 1 

 

Glede na to, da so člani sveta zapisnika v pregled prejeli že po elektronski pošti, je bil brez 

pripomb sprejet sklep: 

Potrdi se zapisnik 13. redne seje sveta KS Cerkno z dne 15.12.2020. 

 

 

AD 2 

 

Predsednik Vid Lahajnar je uvodoma povedal, da je pooblaščeni projektant prejel dopolnitev 

vloge za pridobitev gradbenega dovoljena za izvedbo rekonstrukcije in prizidave obstoječe 

poslovilne vežice Cerkno. Zahteva za dopolnitev je pridobitev stavbne in služnostne pravice 

na  parceli št. 596/2 k.o. Cerkno ter dokazilo o pravici ureditve dostopa in parkirišč na parceli 

št. 873/14 k.o. Cerkno, katerih lastnica je Občina Cerkno. Iz dopisa župana, ki je gradivo k tej 

točki izhaja, da mora KS Cerkno stavbno pravico na parceli št. 596/2 k.o. Cerkno vrniti, ostale 

služnosti in pravice pa bo urejala občinska uprava, saj se bo le na ta način izognilo pravni 

problematiki vlaganj občine v javno infrastrukturo. Župan vodenje projekta še vedno prepušča 

v pristojnost KS Cerkno, če se KS tako odloči. 

Za konec je še dodal, da ni pripravljen prevzeti vodenje projekta katerega nepremičnina bo 

potem last Občine Cerkno. 

 



Marko Obid je dodal, da bi bilo pošteno, da tudi Cerkno dobi novo poslovilno vežico, glede 

na to da je to po okoliških vaseh že urejeno. Poudaril je da so člani sveta izvoljeni od ljudi in 

da ljudje od članov pričakujejo določene aktivnosti, ki pa jih zaradi nasprotovanja in 

nestrinjanja občine ni mogoče peljati, zato je predlagal, da se to pove javno preko medijev. 

 

Andraž Drešček je dodal, da se obveščanje javnosti preko medijev se ne bo dobro izšlo. 

 

Po krajši razpravi so s šestimi glasovi ZA sprejeli sklep: 

Krajevna skupnost Cerkno odstopa od projekta rekonstrukcije in prizidave obstoječe 

poslovilne vežice Cerkno, ker ji občina Cerkno ne podeli stavbne pravice na parcelni št. 

596/2 k.o. Cerkno (ter zahtevi po vračilu že pridobljene stavbne pravice) in ostalih 

pravic, ki izhajajo iz dopolnitve vloge UE Idrija.  

 

            AD 3 

 

Predsednik Vid Lahajnar je članom povedal, da je v gradivu k tretji točki mnenje občinskega 

odvetnika in odgovor odvetnice KS iz katerega je razbrati, da se občinski odvetnik pri 

določenih navajanjih moti oziroma zavaja. 

 

Jože Močnik se je spraševal, kako se lahko lastnina vpiše v zemljiško knjigo, če je pravno 

sporno. 

 

Marko Obid je nadaljeval, da če so nepremičnine v zemljiški knjigi pisane na KS Cerkno, so 

last KS in ne občine. Ne smemo dopustiti, da bi se lastništvo preneslo na občino. 

 

Danilo Sedej je dodal, da je v Statutu Občine Cerkno jasno napisano, da so krajevne skupnosti 

samostojni pravni subjekti, ki imajo lahko premično in nepremično premoženje ter denarna 

sredstva.  

 

Borut Eržen je imel pomislek glede navajanja odvetnika, da občina napačno financira 

krajevne skupnosti. To pomeni, da je tudi občina v prekršku? 

 

Po razpravi so sprejeli sklep: 

Krajevna skupnost Cerkno na podlagi pojasnil odvetnice Irme Rupnik Prelovec tujega 

noče, svojega ne da. 

 

AD 4 

 

Predsednik Vid Lahajnar je člane seznanil, da bo zadeva z Močnik d.o.o. glede parcele v Logu 

dobila epilog. Na pritožbo Močnik d.o.o. je KS Cerkno na sodišče podala ugovor, ki je zadnje 

dejanje pred odločitvijo sodišča. Pritožba ter ugovor sta gradivo k četrti točki dnevnega reda. 

 

Nadaljeval je, da je na nedokončano gradbišče postavitev naprave za umirjanje prometa na 

Močnikovi ulici, uveden inšpekcijski postopek. Ugotovljene nepravilnosti, so navedene v 

zapisniku, ki je prav tako gradivo k četrti točki.  

 

Borut Eržen je bil mnenja, da je izvajalcu del potrebno postaviti 14 dnevni rok, da gradbišče 

dokonča in odpravi nepravilnosti z inšpekcijskega zapisnika. 

 

Saša Cvek je predlagala, da se za gradbeni nadzor vpraša g. Iva Bevka. 



 

V nadaljevanju je predsednik Vid Lahajnar predstavil prošnjo Adama Černič, ki prosi za 

nekaj m3 peska za nasip poti od spomenika na Brcih do križišča s Cesto OF. 

 

Glede na to, da je to tudi sprehajalna pot so se vsi prisotni člani strinjali, da se prosilcu 

prošnja odobri. 

 

Danilo Sedej je dodal, poiščimo podobne prošnje iz preteklih let in tudi drugim pomagajmo z 

ustrezno finančno pomočjo. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je povedal še, da ga je kontaktiral Blaž Jereb za postavitev dodatne 

javne luči na rajdi proti Planini. Dogovorjena sta, da pošlje ponudbo. 

 

Saša Cvek je v nadaljevanju poudarila, da je na Cesti na Plužnje nujno postaviti znak za 

omejitev prometa, ker so tam v prometu stalno udeleženi tudi otroci, hitrosti vozil pa niso 

primerne.  

 

Svet KS Cerkno je sprejel sklep: 

Občini Cerkno se poda naslednji pisni predlog: 

Zaradi zagotavljanja večje varnosti vseh udeležencev v prometu na Cesti na Plužne 

predlagamo, da se tabla Cerkno prestavi k odcepu v Lamk in s tem omejitev hitrosti iz 

90 km/h zmanjša na 50 km/h. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je bil mnenja, da je potrebno nadaljevati s projektom ureditev 

ekoloških otokov. Dokončati načrt za pokritje ekoloških otokov, tam kjer pa površina 

ekološkega otoka zahteva tudi pridobitev malega gradbenega dovoljenja, pa pričeti postopek 

za pridobitev. Povedal je tudi, da je bilo s stani upravnika Mostaniške ceste 2, na KS 

zastavljeno vprašanje kdaj oz. zakaj se ekološki otok še ni prestavilo, ker je do sedaj bil na 

zemljišču lastnikov, kateri pa niso podali soglasja.  

 

Člani so predlagali, da se mu pošlje odgovor, da je urejanje ekoloških otokov v planu za leto 

2021. 

 

Marko Obid je opozoril, da bi morali v centru imeti javno stanišče. Problem je v času 

epidemije še bolj viden, ker niso odprti gostinski lokali. Mogoče bi se začasno kje dalo 

postaviti tudi prenosni WC. 

 

Seja je bila zaključena ob 20.30. 

 

 

    Zapisala:  Predsednik sveta KS: 

Valerija Močnik        Vid Lahajnar      


